聖餐 Communion



家人們 線上一同 領聖餐

Communion with 4C Church online Please prepare grape juice & unleavened bread.

禱告事項 Prayer Requests

尼希米記9:31 然而你大發憐憫,不全然滅絕他們,也不丟棄他們, 因為你是有恩典有憐憫的神。But in your great mercy you did not put an end to them or abandon them, for you are a gracious and merciful God.

為台灣禱告,求神大發憐憫, 保守台灣人民能平安度過疫情。

Please pray for Taiwan. Pray that God would show mercy and protect people of Taiwan to get through this pandemic safely. 哥林多後書5:18 一切都是出於神,他藉著基督使我們與他和好,又將勸人與他和好的職分 賜給我們,All this is from God, who reconciled us to himself through Christ and gave us the ministry of reconciliation:

為畢業生禱告,領受上帝的愛和祝福, 出去把神的福音傳給人。

Pray for graduates to receive God's love and blessings, and to go out to preach God's gospel to people.



Mission

我們要去, 進入校園與社區, 使萬民作主門徒!

We Shall Go, Enter the Campuses and Communities, And make disciples of the people!

上週經文 Last week Scripture

啟示錄 Revelation 19:7

我們要歡喜快樂,將榮耀歸給他, 因為羔羊婚娶的時候到了, 新婦也自己預備好了,

Let us rejoice and be glad and give him glory! For the wedding of the Lamb has come, and his bride has made herself ready.

讀經&信息

Scripture Reading & Message

使徒行傳Acts 16:24-26 歷代志下2 Chronicles 7:12-15

【使徒行傳 Acts 16:24-26】

^{24.}禁卒領了這樣的命、就把他們下在內監裡、兩腳上了 木狗。^{25.}約在半夜、保羅和西拉、禱告唱詩讚美 神· 眾囚犯也側耳而聽。^{26.}忽然地大震動、甚至監牢的地基 都搖動了·監門立刻全開、眾囚犯的鎖鍊也都鬆開了。

²⁴.Upon receiving such orders, he put them in the inner cell and fastened their feet in the stocks.²⁵.About midnight Paul and Silas were praying and singing hymns to God, and the other prisoners were listening to them. ²⁶.Suddenly there was such a violent earthquake that the foundations of the prison were shaken. At once all the prison doors flew open, and everybody's chains came loose.

【歷代志下2 Chronicles 7:12-15】

¹² 夜間耶和華向所羅門顯現、對他說、我已聽了你的禱告、也 選擇這地方作為祭祀我的殿宇。13.我若使天閉塞不下雨、或使 蝗蟲喫這地的出產、或使瘟疫流行在我民中,14.這稱為我名下 的子民、若是自卑、禱告、尋求我的面、轉離他們的惡行·我 必從天上垂聽、赦免他們的罪醫治他們的地。15.我必睜眼看、 側耳聽、在此處所獻的禱告。12.the LORD appeared to him at night and said: "I have heard your prayer and have chosen this place for myself as a temple for sacrifices.13."When I shut up the heavens so that there is no rain, or command locusts to devour the land or send a plague among my people, ¹⁴ if my people, who are called by my name, will humble themselves and pray and seek my face and turn from their wicked ways, then will I hear from heaven and will forgive their sin and will heal their land. ¹⁵Now my eyes will be open and my ears attentive to the prayers offered in this place.

危機成轉機: 如何面對瘟疫? How to face the pandemic?

使徒行傳Acts 16:24-26 歷代志下2 Chronicles 7:12-15

講員Speaker | 高天圓 牧師 Ps. Kao 翻譯Interpreter | 陳姿瑤 姊妹 Sister Dalene Chen



Response





4C教會18週年慶 18th Anniversary

自拍一張照片並且上傳到你的FB·標記"4C教會"粉絲團

2021 単業主義派 4C Church Send-off Ceremony 以「個別進行式」方式進行 已受洗或願意決志信主的大專以上的應屆基督徒畢業生





我們邀請你,一起為今年的畢業生們祝福! We invite youto bless the graduates this year!

報告事項 Announcements



講員Speaker:胡哥(黃德)

講題Topic: 我的蒙福之路

12:20-13:00 線上



報告事項 Announcements

歡慶主日 | 浸禮 Baptism Sunday

時間: 6月 13, 20, 27 日 12:00PM

邀請弟兄姐妹進入zoom線上觀禮 Please join us on Zoom for the baptismal ceremony



報告事項 Announcements

轉帳奉獻-匯款或劃撥奉獻

郵政劃撥: 19822610 郵局存簿儲金: 02811230261822 戶名: 桃園市基督福音教育協會 陳長湧 請於完成匯款後通知 0932-712257 建穎姐妹



下週 – 6/13 預告 Next Week Preview

主日信息 Sunday Message

講員 Speaker | 高天圓 牧師 Ps. Kao

從詩篇學禱告



本週經文 This week Scripture

歷代志下 2 Chronicles 7:14

這稱為我名下的子民,若是自卑、禱告,尋求 我的面,轉離他們的惡行,我必從天上垂聽, 赦免他們的罪,醫治他們的地。

if my people, who are called by my name, will humble themselves and pray and seek my face and turn from their wicked ways, then I will hear from heaven, and I will forgive their sin and will heal their land.

歡迎新朋友 Welcome New Comer

親愛的新家人你好! 這個線上新人表單, 可以讓我們更了解你, 也歡迎你來參加 我們的線上小家聚會喔! Welcome home!







我用主的愛真誠來愛你(x2) With the love of God, I love you genuinely(x2) 因我見你裡面有王的榮美 Because in you, I see the glory of God 我用主的愛真誠來愛你 With the love of God, I love you genuinely

祝福 Benediction